
102 واحد صنعتی در ایلام امسال گاز دار شدند
ایلام -راضیه صمیم نیا: مدیرعامل شرکت گاز ایلام گفت: ۱۰۲ 
واحد صنعتی و تولیدی از ابتدای امسال تاکنون در سطح استان از 
نعمت گاز بهره مند و به شبکه گاز سراسرای متصل شده اند. عباس 
شمس اللهیا اظهار داشت: برای اجرای گازرسانی به این تعداد واحد 
صنعتی سال جاری بیش از ۳۰ کیلومتر خطوط تغذیه و شبکه اجرا 
شده است. وی با بیان اینکه گازرسانی به واحدهای صنعتی از اولویت 
های این شرکت در استان محسوب می شود، افزود: طی چند سال  
سوخت  مصرف  کاهش  موجب  صنایع  به  گازرسانی  توسعه  گذشته 
تاثیر  تواند  مازوت شده است که می  و  گازوییل  مانند  آلاینده  های 
بسزایی بر بهبود کیفیت هوا و کمک به محیط زیست داشته باشد. 
مدیرعامل شرکت گاز ایلام اضافه کرد: میانگین مصرف گاز مصرفی در 
صنایع استان سال گذشته ۲۲۱ میلیون متر مکعب بوده است که برابر 

جایگزینی ۲۲۷ میلیون لیتر گازوییل مصرفی در صنایع شده است.

مدیر کل منابع طبیعی گلستان :

زراعت چوب ،پشتوانه ای برای حفظ جنگل ها
عبدالرحیم لطفی، مدیر کل منابع طبیعی گلستان گفت: زراعت 
چوب صنعتی است که هم تولیدکننده از آن سود می برد و هم محیط 
زیست  و هم منابع طبیعی از تخریب در امان می ماند و مزایای زراعت 
چوب در مقایسه با سایر محصولات کشاوزی کاهش هزینه های نیروی 
انسانی و نهاد های مورد نیاز از قبیل نیروی کارگری، سم و کود و سایر 
هزینه های مربوط به کاشت، داشت و برداشت و همچنین امکان استفاده 
از پساب ها و آب مازاد فاضلاب شهری است.لطفی گفت: زراعت چوب 
اهداف  با  که  است  درختی  الرشد  سریع  گونه های  کشت  معنای  به 
اقتصادی، چون استفاده بهینه از منابع آب و خاک، صرفه جویی ارزی 
برای جلوگیری از واردات چوب، ایجاد اشتغال، کمک به حفاظت و 
صیانت پایدار از منابع جنگلی و تأمین نیاز سلولزی صنایع پایین دستی 
چوب، توسط زارعین انجام می شود.لفط در خصوص اجرای طرح زراعت 
چوب در گلستان گفت:در قالب طرح زراعت چوب در زمین های کم 
بازده و شور نوار شمالی استان نهال کشت می شود.عبدالرحیم لطفی 
افزود: تا پایان امسال در بیش از ۱۰۰ هکتار از زمین های بیابانی نوار 
شمالی استان و هزار هکتار از مراتع استان در قالب طرح زراعت چوب، 
نهالکاری می شود.وی گفت: زراعت چوب کار پرزحمتی نیست و در 
زمین های درجه دو و سه نیز می توان این طرح را اجرا و برای آبیاری 
از آب های نامتعارف استفاده کرد.او ادامه داد: کشاورزان در مراتع نهال 
می کارند و مراقبت می کنند و پس از ۶ سال به درآمد می رسند که فواید 
آن از کشاورزی در این مناطق بیشتر است.لطفی افزود:پس از ابلاغ 
طرح تنفس جنگل های شمال کشور، مقرر شد در طرح زراعت چوب 
در استانهایی که استتاعت دارند با کاشت گونه های تاغ، اکالیپتوس ، 
سپیدار و صنوبر  چوب مورد نیار کارخانجات کاغذسازی و صنایع مرتبط 
جایگزین شود.مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان گفت: بخشی 
از این طرح در قالب پویش مردمی »هر ایرانی یک درخت« با هدف توسعه 
فضای سبز و ترویج فرهنگ غرس نهال در حال انجام است.مدیرکل منابع 
طبیعی و آبخیزداری گلستان گفت: برای جلوگیری از خسارت های طوفان 
و باد به محصولات کشاورزی و احیا منابع طبیعی نهال در اختیار کشارزان 
قرار می دهیم.به گفته او، علاوه بر توزیع نهال رایگان، برای هر هکتار زراعت 
چوب بین ۱۵۰ تا ۲۰۰ میلیون ریال تسهیلات کم بهره در نظر گرفته 
شده است.او گفت: طرح زراعت چوب با هدف حفظ جنگل ها و همچنین 
تامین نیاز چوبی کشور،  سه سالی است در استان گلستان با کشت صنوبر 
و اکُالیپتوس پا گرفته است.لطفی با بیان اینکه زراعت چوب سالانه حدود 
۱۰۰میلیون تومان درآمد دارد، ادامه داد: پارسال در استان سطح زراعت 
چوب ۵۵۰ هکتار بود و امسال قرار است به ۱۱۰۰ هکتار برسد.او اضافه کرد: 
در قالب برنامه ای ۵ساله قرار است ۲۴۰۰ هکتار از اراضی شیبدار و کم بازده 
استان به زراعت چوب اختصاص یابد.لطفی افزود :تمامی نقشه های رقومی و 
مختصات جغرافیایی و مستندات مربوط به انجام طرح و توسعه زراعت چوب 
در عرصه های کشت شده با مشخصات کامل افراد به تفکیک  شهرستان ها، 

جمع آوری شده است.

معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان گلستان منصوب شد

آبخیزداری،  و  طبیعی  منابع  مدیرکل  سوی  از  حکمی  طی 
رمضان بهترک به عنوان سرپرست معاونت فني این اداره کل منصوب 
استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل  لطفی  شد.عبدالرحیم 
گلستان در آیین معارفه معاونت فني با اشاره به اهمیت مجموعه حوزه 
فنی به عنوان یکی از بخش های مهم و اثرگذار این اداره کل از تلاشهای 
انجام گرفته از سوی مسئولان پیشین این معاونت قدردانی کرد و گفت: 
حساسیت فعالیت در حوزه معاونت فنی بسیار زیاد است و این موضوع 
نیازمند جدیت و تلاش بسیاري است.وی خاطرنشان کرد: بهره گیری 
از دانش روز و استفاده بهینه از نیروی های انسانی متخصص و زبده 
در کنار تعامل و هم افزایی همکاران بخش های دیگر نقش موثری در 
پیشبرد امور دارد.رمضان بهترک سرپرست جدید معاونت فنی اداره کل 
مذکور نیز در این مراسم گفت: با وجود گستردگی عرصه های منابع 
طبیعی استان، با برنامه ریزی و ساماندهی و نظارت صحیح و موثر می 
توان با اتخاذ تصمیمات اصولی در جهت تحقق اهداف سازمانی بویژه 

حفاظت بیش از پیش از این عرصه ها امیدوار بود.

گاز تحویلی به نیروگاه های گیلان 14.5 درصد 
افزایش یافته است

 رشت-زینب قلیپور: با توجه به افزایش ۳.۲ درصدی دریافت 
گاز  گذشته،  مشابه سال  مدت  به  نسبت  جاری  ماه سال  در 9  گاز 
تحویلی به نیروگاه های گیلان حدود ۱۴.۵ درصد افزایش یافته است.

حسین اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان از تحویل ۲.۶ میلیارد 
میزان  این  گفت:  و  داد  خبر  استان  های  نیروگاه  به  گاز  مترمعکب 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته )۲.۲9 میلیارد مترمکعب( حدود 
۱۴.۵ درصد رشد داشته است.وی با بیان اینکه این مسئله به علت 
مدیریت صحیح مصرف گاز توسط مشترکین خانگی گیلان در سال 
جاری محقق شده است، اظهار داشت: به علت محدودیت گاز ورودی به  
استان، مصرف بهینه گاز طبیعی در یک حوزه، موجب افزایش پایداری 
و استمرار جریان گاز برای مشترکین سایر حوزه های مصرف خواهد 
شد.مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان در خاتمه گفت: شرکت گاز با 
تحویل مستمر گاز طبیعی به صنایع و نیروگاه ها موجب توسعه و رونق 
اقتصاد کشور شده است ولی برای استمرار این روند، صرفه جویی در 

سایر حوزه های مصرف بویژه مشترکین خانگی امری ضروریست.

اخبار
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شهردار منطقه ۴ گفت: با آغاز دور جدید بازدید های 
از محله های ۲۰ گانه، شناسایی و رفع مشکلات و معضلات 

محله ها در اولویت فعالیت ها قرار می گیرد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۴ تهران« 
محمدرضا پوریافر« با بیان این خبر گفت: همزمان با اجرای 
طرح تحول نگهداشت شهر ، دور جدید بازدید از محله ها 
با هدف دیدار چهره به چهره با شهروندان، اطلاع دقیق از 
نیازهای ضروری  مسائل و مشکلات محله ها و تسریع در 

شهروندان در حال انجام است.
او تصریح کرد: مشاهده مسائل و مشکلات محله ها از 
نزدیک موجب می شود برخی اقدامات سریع تر انجام شود و منجر به کسب رضایت شهروندان و مشکلات موجود در 

کوتاه ترین زمان ممکن رفع شود.
شهردار منطقه ۴ با اشاره به اینکه این بازدید ها چهارشنبه هر هفته در یک ناحیه انجام می شود، افزود: پس از 
شناسایی معضلات محله ها و رصد و پایش ظرفیت های آنها درطرح نگهداشت  و در حوزه های فضای سبز، زیباسازی، 
خدمات شهری ، بازیافت، سد معبر و… شامل نظافت و رفت و روب ، شستشوی المانهای شهری ، ایستگاههای اتوبوس 

و پاکسازی زمینهای بایر ، طعمه گذاری و… اجرا و رفع خواهند شد.

اصلاح هندسی تقاطع معابر اسفندیار با نلسون ماندلا  با 
هدف بهبود مؤلفه های ترافیکی انجام شد.

به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۳، مریم نخعی 
باره گفت: اصلاح  این  پور معاون حمل و نقل و ترافیک در 
هندسی تقاطع معابر اسفندیار با نلسون ماندلا به منظور ارتقای 
ظرفیت تقاطع ها، تامین گردش محافظت شده راستگرد این 

محدوده و تسهیل در روان سازی ترافیک اجرا شد.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری منطقه ۳ افزود: 
از جمله اساسی ترین مسائل در حوزه حمل و نقل، اصلاح 
هندسی معابر، میادین و تقاطع های سطح شهر است که در 
راستای روان سازی ترددها و کاهش ترافیک و تصادفات شهری صورت می گیرد.او با بیان اینکه امروزه سیستم های حمل و 
نقل در شهرها به صورت یکپارچه مورد بررسی قرار می گیرد، اظهار داشت: نابسامانی حمل و نقل در نقطه ای از شهر می تواند 
بر دیگر معابر و  بخش های ترافیکی نیز اثر بگذارد، از این رو نیاز به اصلاح هندسی به طور جدی احساس می شود.نخعی پور 
افزود:  تصادفات ترافیکی از عمده مشکلاتی است که ایمنی عمومی شهروندان را به خطر انداخته و تهدید می نماید به علاوه 
خسارات جانی و مالی ناشی از آن، همواره یکی از عوارض ناگوار حمل و نقل در جوامع امروزی می باشد، لذا روان سازی جریان 

های ترافیکی یکی از مهمترین روش های موثر در بهبود کیفیت زندگی شهری است.

 آغاز دوره جدید بازدید های شهردار منطقه 4 
از محله های 20 گانه

 اصلاح هندسی تقاطع اسفندیار 
با نلسون ماندلا

سردار  سالگرد شهادت  مناسبت  به  ساری-مرآتی: 
مدیران  و  رئیسه  هیئت  اعضای  از  جمعی  سلیمانی، 
سازمان  رئیس  همراه  به  مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه 
دیدار  به    مازندران  کربلای  سپاه  پزشکی  جامعه  بسیج 
روح  سید  شهید  و  برسنجی  مجتبی  شهید  های  خانواده 
زیرآب  و  سوادکوه  حرم   مدافع  شهدای  از  عمادی  الله 

رفتند.
دکتر  الاسلام  حجت  که  رها  دیدا ین  ا در 
معظم  مقام  نمایندگی  نهاد  مسئول  حسینی 
مشاور  سلیمی  قاسم  حاج  ه،  نشگا دا در  رهبری 
مشاور  بایی  با دکتر  ه،  نشگا دا حراست  مدیر  مقدسی  دکتر  یثارگران،  ا مور  ا در  نشگاه  دا رئیس 
ه  سپا پزشکی  جامعه  بسیج  سازمان  رئیس  خرسند  سرهنگ  و  نشگاه  دا عمومی  بط  روا مدیر  و  رئیس 
سپس  و  کردند  ر  برگزا عمادی  شهید  منزل  در  را  جماعت  نماز  داشتند  حضور  زندران  ما کربلای 
و  فته  یا حضور  حرم  فع  مدا شهدای  ین  ا ر  مزا سر  بر  و  زیرآب  سرخکلای  شهدای  ر  مزا در  حضور  با 

نمودند. فاتحه  ئت  قرا

مدیر امور بهره برداری برق ناحیه غرب اهواز شرکت 
کیفیت  افزایش  هدف  با  گفت:  خوزستان  ای  منطقه  برق 
بهره برداری و کاهش خاموشی احتمالی، پروژه اتوماسیون 
غرب  جنوب  ولت  کیلو   ۲۳۰ برق  پست   )HMI( صنعتی 
برق  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به  شد.  اجرایی  اهواز 
افزایش  برای  بیان کرد:  امیر زبیدی  منطقه ای خوزستان، 
زمان  کاهش  و  برق  های  پست  از  برداری  بهره  کیفیت 
 )HMI( خاموشی های احتمالی، پروژه اتوماسیون صنعتی
همکاری  با  اهواز  غرب  جنوب  ولت  کیلو   ۲۳۰ برق  پست 
مدیریت دیسپاچینگ و واحد تله متری و مخابرات، با هزینه 
بیش از ۱۰ میلیارد ریال انجام شد.وی ادامه داد: با توجه به شرایط خاص این پست و وجود سه اتاق فرمان پراکنده و 
مجزا در ایستگاه، این اقدام باعث افزایش سرعت کلیدزنی و بالا رفتن ضریب ایمنی هنگام انجام مانورهای بهره برداری، 
کاهش خاموشی ها و بالا رفتن رضایت مشترکین خواهد شد.بر اساس این گزارش، امور بهره برداری ناحیه غرب اهواز 
یکی از نواحی ده گانه شرکت برق منطقه ای خوزستان است که وظیفه بهره برداری، تعمیر و نگهداری پست ها و 

خطوط انتقال و فوق توزیع این شرکت را در غرب اهواز بر عهده دارد.

دیدار با خانواده های شهدای مدافع حرم و زیارت قبور 
شهدا به مناسبت سالگرد شهادت سردار سلیمانی

 تجهیز پست برق 230 کیلوولت جنوب غرب اهواز 
به اتوماسیون صنعتی  

رئیس دانشگاه صنعتی قم گفت: با انجام پژوهش های علمی و همکاری 
با مراکز صنعتی استان، توسعه صنایع سبز در این استان به عنوان یک هدف 

راهبردی دنبال می شود.
از هدف های مهم دانشگاه صنعتی قم  بیان کرد: یکی  جلال رضایی نور 
گسترش  و  سبز  فناوری های  توسعه  به  کمک  سبز،  دانشگاه  شعار  براساس 
صنایع پاک در استان می باشد و برای این منظور گروه حفظ محیط زیست در 

این دانشگاه ایجاد شده است.
در  سبز  صنایع  توسعه  برای  شده  ترسیم  انداز  به چشم  اشاره  با  وی 
با طبیعت در  فعالیت های صنعتی سازگار  پیشرفت   برای  افزود: تلاش  قم، 
نظر در زمینه حفظ محیط زیست،   استانداردهای مورد  به  توجه  با  استان 
موضوعی مهم است که محقق ساختن آن در دستور کار دانشگاه صنعتی 

قم قرار دارد.
وی ادامه داد: استفاده از جدیدترین یافته های علمی در حوزه صنعت، 
نقش مهمی در کاهش آلودگی های صنعتی دارد و در همین راستا استادان و 
دانشجویان دانشگاه صنعتی قم با حضور میدانی در واحدهای تولیدی استان 

و شناخت نیازهای این بخش،  تلاش دارند یافته های علمی را در عمل پیاده 
کنند.

با اشاره به این که برای افزایش توان تولید استان  رضایی نور همچنین 
نیازمند همکاری گسترده صنعت و دانشگاه هستیم، تاکید کرد: در این رابطه 

دانشگاه صنعتی قم ضمن ایجاد بسترهای لازم برای ارتباط هرچه بیشتر با 
دنبال  به  به  خود  دانشجویان  و  اساتید  علمی  ظرفیت   از  استفاده  و  صنعت 

تقویت سطح فعالیت واحدهای صنعتی استان است.
وی افزود: سطح ارتباط صنعت و دانشگاه طی سال های اخیر در قم روند 
رو به رشدی را طی می کند و این موضوع علاوه بر این که عامل مهمی برای 
کمک به حل مشکلات صنایع فعال در قم به شمار می آید، زمینه مناسبی برای 

اشتغال دانشجویان رشته های فنی و مهندسی را نیز فراهم آورده است.
حجم سرمایه گذاری انجام شده برای واحدهای صنعتی قم  فراتر از ۸۰ 
از سرمایه گذاری صورت گرفته در  این حجم  با  است که  ریال  میلیارد  هزار 
حدود ۲ هزار و ۴۰۰ واحد صنعتی و تولیدی استان برای بیش از ۶۰ هزار تنَ 

فرصت اشتغال ایجاد شده است.
قم دارای هفت شهرک صنعتی شکوهیه، الغدیر، چاپ و نشر، سلفچگان، 
ناحیه  ارتباطات )I.C.T( و چهار  محمودآباد، درودگران، فناوری اطلاعات و 
صنعتی خورآباد، دستجرد، سیرو و طغرود است که هر کدام از آنها موقعیت 

ممتازی برای توسعه سرمایه گذاری، تولید و اشتغال دارد.

 اراک – فرناز امیدی:  طیب میرزایی، مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی 
با  بیان اینکه چهاردهمین  استان مرکزی در نشست خبری با اصحاب رسانه 
نمایشگاه تخصصی صنعت و دانش بنیان استان مرکزی از ۲۱ تا ۲۴ دی ماه برگزار 
می شود اظهار کرد: این نمایشگاه با ۳۲۰ غرفه با مشارکت صنعتگران و با حضور 
9۵ درصد غرفه داران از حوزه صنایع کوچک و مستقر در شرکت شهرک های 

صنعتی در محل دائمی نمایشگاهی در اراک برگزار می شود.
وی با تأکید بر اینکه این نمایشگاه از لحاظ کمی و کیفی طی ۱۵ سال اخیر 
در غرب کشور از امکانات خوبی برخوردار است افزود: بیش از ۸۰ درصد تسهیلات 
در این نمایشگاه از قبیل دکور و چاپ و حمل ونقل با حمایت شرکت شهرک ها 
انجام شده است.مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان مرکزی گفت: ۱۵۰ 
واحد تولیدی و انجمن های صنعتی درچهاردهمین نمایشگاه صنعت این استان 

حضور دارند.
میرزایی با بیان اینکه این نمایشگاه با حضور رسولیان معاون وزیر صنعت، معدن و 
تجارت و رئیس سازمان صنایع کوچک کشور، استاندارمرکزی و فعالان صنعتی استان 
مرکزی افتتاح می شود خاطرنشان کرد: در این نمایشگاه عدالت صنعتی اجرا شده و 

تمامی صنایع فلزی و غذایی و غیره حضور خواهند داشت.

درصد  از 9۰  بیش  اینکه  بیان  با  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
صنایع مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی هستند تصریح کرد: در این نمایشگاه 
شرکت شهرک های صنعتی ایبک آباد، خیرآباد، خمین، فرمهین، دلیجان، غرق آباد، 

محلات، تفرش، ساوه، زرندیه، راونج، سمقاور، مأمونیه و شازند شرکت می کنند.
میرزایی اضافه کرد: به ۵ هزار متر از فضای باز نمایشگاه به واحدهای صنعتی 
بزرگ شامل واگن سازی، ماشین سازی و هپکو قرار گرفته تا بتوانند دستاوردها و 

تجهیزات خود را در معرض دید قرار بدهند.
وی اظهار داشت: نمایشگاه صنعت استان مرکزی در سال های گذشته با 
حضور صنایع بزرگ استان و کشور برگزار می شد اما امسال تدابیری اتخاذ شده که 

بیش از 9۵ درصد شرکت کننده ها از صنایع کوچک بومی باشند.
مدیر عامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان مرکزی نیز در این نشست 
برپایی چهاردهمین  برای  از ۱۰ هزار متر مربع فضای سرپوشیده  گفت: بیش 

نمایشگاه صنعت استان مرکزی تجهیز شده است. 
به  نیز  نمایشگاه  بیرونی  فضای  این،  بر  علاوه  افزود:  اسلامی زاده  مرتضی 

مساحت پنج هزار متر مربع در اختیار صنایع بزرگ قرار داده می شود. 
وی ادامه داد: انجمن پیشگامان صنعت استان مرکزی با ۴۰ واحد تولیدی 

صنایع کوچک در این نمایشگاه حضور دارند و سالن پردیس نمایشگاه در اختیار 
این انجمن قرار می گیرد. 

درپایان مدیر عامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان مرکزی خاطرنشان 
کرد: عمده واحدهای تولیدی شرکت  کننده در این نمایشگاه بومی هستند و یک 

یا ۲ واحد تولیدی غیر بومی در این رویداد حضور دارند.

نمایندگان مردم قم در مجلس شورای اسلامی در جلسات جداگانه ای با 
مسئولین دانشگاه حضرت معصومه )س(، حمایت قاطعانه خود از توسعه این 

دانشگاه را اعلام کردند.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل دانشگاه حضرت معصومه )س( 
سرپرست دانشگاه به همراه تنی چند از مسئولین در جلسات جداگانه ای، با 

نمایندگان مردم قم در مجلس شورای اسلامی دیدار و گفتگو کردند.
هیأت  عضو  و  قم  استان  مردم  نماینده  فراهانی،  امیرآبادی  احمد  دکتر 
حضرت  دانشگاه  توسعه  از  حمایت  اعلام  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه 
معصومه )س( گفت: طبق گزارش هایی که از مردم استان به دست ما رسیده 

است، خانواده ها از خدمات ارائه شده در دانشگاه راضی هستند.
وی با انتقاد از رویکرد وزارت علوم در دولت دوازدهم در خصوص عدم 
همراهی مناسب با دانشگاه حضرت معصومه)س( در توسعه ساختاری اظهار 
داشت: هر چه سریعتر باید ساختار این مجموعه به صورت دانشگاه در آمده 
آمده  بوجود  ساختاری  ایرادات  از  ناشی  مجموعه  این  برای  که  مشکلاتی  و 

مرتفع گردد.
وی از همراهی مسئولین دولتی جهت توسعه دانشگاه حضرت معصومه 
)س( خبر داد و با اشاره به موافقت کارگروه مصوبات سفر استانی با بخش قابل 

توجهی از پیشنهادات سرپرست دانشگاه، اعلام کرد: مصوبات خوبی در جذب 
توانمندی  مرکز  تاسیس  و  دانشگاه  عمرانی  های  پروژه  تکمیل  برای  اعتبار 

بانوان برای این مجموعه در این سفر پیش بینی شده است.
حجت الاسلام و المسلمین مجتبی ذوالنوری، نماینده مردم استان قم در 
مجلس شورای اسلامی نیز اظهار داشت: وجود این دانشگاه در شهر قم و ادامه 
تقلید و مردم شریف  بیشتر، خواسته مراجع عظام  با قدرت و قوت  حیاتش 

استان است، لذا از توسعه این دانشگاه قاطعانه حمایت می کنیم.
برون  ارتباط  بیشتر  چه  هر  برقراری  به  را  دانشگاه  این  مسئولین  وی 
سازمانی توصیه کرد و اظهار داشت: هر چند در سال های اخیر ارتباط دانشگاه 
اما زین پس نیز همچون گذشته آنچه در زمینه  با نمایندگان کم رنگ بود 

همراهی برای رفع مشکلات دانشگاه مقدور باشد را فروگذار نخواهیم کرد.
نماینده مردم استان قم در مجلس شورای اسلامی از مسئولین دانشگاه 
ببرند و به خدمت  را پیش  برنامه های دانشگاه  اهتمام  با جدیت و  خواست 

مخلصانه ادامه دهند.

توسعه صنایع سبز به عنوان یک هدف راهبردی در قم دنبال می شود

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان مرکزی خبرداد:

چهاردهمین نمایشگاه تخصصی صنعت و دانش بنیان در اراک برگزار می شود

نمایندگان مردم قم در مجلس تاکید کردند:

حمایت قاطعانه از توسعه دانشگاه حضرت معصومه )س(

تجلیل از 
خانواده 
معظم 
شهید داود 
عزتی در 
منطقه 19

کارگروه ویژه طرح محله شهید در منطقه۱9 این بار میزبان خانواده 
معظم شهید داود عزتی در شهرک رسالت بود.به گزارش روابط عمومی 
شهرداری منطقه ۱9، »محله شهید« طرحی است که در راستای اجرای 
طرح تحول در نگهداشت شهر هر هفته در نواحی این منطقه در قالب 
تکریم و تجلیل از خانواده معظم شهدا ، رسیدگی به درخواست ها و 
نگهداشت محل سکونت این عزیزان انجام می شود. این بار نیز این طرح با 
اجرای کارویژه تجلیل از خانواده معظم شهید داود عزتی با حضور شهردار 
ناحیه و ممیز امور مناطق در اجرای طرح تحول در نگهداشت شهر این 
منطقه در شهرک رسالت )ناحیه ۵ ( اجرا شد.در این برنامه که با برپایی میز 
یادبود مقابل درب منزل شهید همراه بود، ضمن قرائت قرآن، مرثیه سرایی 
و قرائت وصیت نامه شهید حاج قاسم سلیمانی توسط شهردار مدرسه 

ناحیه ۵ ، از خانواده معزز شهید بزرگوار دوران دفاع مقدس شهید داود 
عزتی با اهدای لوح و تابلوی تصویر شهید تجلیل و قدردانی شد.براساس 
این گزارش طرح محله شهید بعنوان یکی از محورهای اصلی طرح تحول 
در نگهداشت شهر در ششمین مرحله اجرایی با تکریم و تقدیر از خانواده 
شهیدان سید علی خرازانی تفرشی در خانی آباد نو جنوبی، محمد یعقوبی 
و  آباد  اسماعیل  محله  در  راستخانه  اسداله  محله شریعتی جنوبی،  در 
حسین اکبری در روستای مرادآباد همراه بود.این گزارش می افزاید: در 
قالب اجرای این طرح، سیمای بصری معابر با اقداماتی همچون نظافت 
و پاکسازی معبر، لایروبی، شستشو و رنگ آمیزی مخازن و زیرمخازن، 
اجرای طرح کاپ، طعمه گذاری، رنگ آمیزی دیوار، حذف زواید بصری و... 

با بکارگیری بیش از ۵۰ نفر نیروی انسانی، نونوار شد.


